
Styrelsens svar på medlemsmo�on �ll årsmötet 
 
Mo�onen har diskuterats ingående i styrelsen. Vi ser at den egentligen innehåller tre delar: 

- at barn ska få en posi�v upplevelse av RSS  
- at et mer barnvänligt Melpad kommer at bidra �ll at barn får en posi�v upplevelse av RSS 
- at det ska bildas en utvecklingskommité under Melpadsek�onen som ska ha hand om 

utvecklingen av ön 
 
Styrelsen är odelat och helhjärtat posi�v �ll at arbeta för en utveckling som gör at barn får en 
posi�v upplevelse av RSS och därmed av segling som idrotsak�vitet. Vi delar också viljan at Melpad 
ska vara barnvänligt.  
 
Vad innebär då et barnvänligt Melpad? Förslagsställaren tar upp et antal förslag som exempel. När vi 
i styrelsen fåt in tankar från olika håll så ser vi at det inte finns någon samstämmig bild kring deta. 
Utbildningssek�onens ledare, som varje sommar övernatar med ca 80 barn på Melpad, förmedlar at 
så got som alla barn verkligen uppskatar at Melpad är som Melpad är. At det är en av få 
”oarrangerade” och naturliga lekplatser som finns i närmiljön och at ön är en atrak�on i sig just för 
at det inte är �llrätalagt på något sät. Om vi sedan ser �ll resultatet på det önskemål om förslag 
som gick ut �ll samtliga medlemmar på försommaren och som nu redovisats �llbaka �ll 
medlemmarna i mail, så ser vi at endast två förslag handlade om Melpad, trots at en av 
frågeställningarna konkret handlade om tankar om utveckling av Melpad. De förslagen gällde en 
kajakramp och önskemål om at göra en plats at bada som är mer lä�llgänglig för de allra minsta 
barnen. Både dessa förslag kommer at genomföras under 2024.  
 
Vi i styrelsen har en stark vilja at skapa en ökad grad av delak�ghet och engagemang från alla våra 
medlemmar, så at vi verkligen träffar rät när det gäller utvecklingen av RSS verksamhet totalt set. Vi 
tror också at ökad delak�ghet är et sät at få fler medlemmar at vilja delta i föreningens 
gemenskap och at känslan av gemenskap även kommer at bidra �ll viljan at delta i arbetsinsatser. 
Alla vi som ak�vt deltar i föreningens arbete vet at såväl utveckling som underhåll av våra befintliga 
anläggningar och ak�viteter innebär et stort behov av arbetsinsatser.  
 
Sammantaget så blir styrelsens svar på mo�onen at vi delar förslagsställarens tankar om at barn ska 
få en posi�v upplevelse av RSS och at vi vill ha et barnvänligt Melpad. Av de skäl som nämns i 
ovanstående stycken så tror vi inte at bildandet av en utvecklingskommité under Melpadsek�onen 
är rät väg at gå. Vi vill hellre jobba med utvecklingsfrågor för RSS i et bret perspek�v och med en 
hög grad av delak�ghet och transparens i de breda medlemslagren. Vi ser at det faller sig mer 
naturligt at göra det i vår befintliga organisa�onsstruktur med styrelse och sek�oner. Vi i styrelsen 
ställer oss därför inte bakom idén at bilda en särskild utvecklingskommité för just Melpad.  
 
 


